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دبیر شورایعالی مناطق آزاد :

۷۰میلیارد ریال  در  فاز اول  طرح 
بهسازی سفین  هزینه می شود 

اقتصاد کیش -  مدیرعامل شرکت عمران آب و خدمات کیش با اشاره به اجرای 
طرح بهسازی معابر سفین کیش گفت: بر اساس برآورد اولیه ۷۰میلیارد ریال برای 

اجرای فاز اول طرح در نظر گرفته شده است.
به گزارش اقتصاد  کیش، عبدالنبی شــرفی با بیان اینکه یکی از دغدغه های اهالی 
سفین قدیم و جدید آبگرفتگی معابر در زمان بارندگی است گفت: از ابتدای امسال 

بهسازی و لکه گیری این مناطق آغاز شده است.
وی گفت: در فاز اول حدود ۲۰هزار مترمربع از سفین جدید و ۲۰هزار مترمربع 

از سفین قدیم برای بهسازی در نظرگرفته شده است.
شرفی گفت: حدود ۲هزار مترمربع در سفین جدید و ۲هزار و ۵۰۰متر در سفین 
قدیم لکه گیری، اصلاح معبر و جمع آوری آسفالت و کف سازی انجام شده است.

وی گفت: پیش بینی می شود فاز اول این طرح تا پایان امسال به اتمام برسد.
شرفی درباره ویژگی های این طرح گفت: قسمت هایی که دارای بافت تاریخی و 
مورد نظر میراث فرهنگی و معاونت گردشــگری سازمان منطقه آزاد کیش است 
در بهسازی از موادی استفاده شده که با بافت سنتی همخوانی دارد و قسمت هایی 
که احتمال صدور مجوز برای نوسازی و بازسازی این بافت ها وجود دارد سعی 

شده است که از مواد و مصالح مدرن و بتنی استفاده شود.

همه اجزاء کیش باید برای استواری 
آن تلاش کنند 

اقتصاد کیش -  نادر کشتکار مدیرعامل شرکت پارس میکا کیش گفت:  برای شتاب 
بخشیدن به رشد و توسعه و بالندگی کیش ، همه اجزاء و مجموعه های فعال در منطقه 
باید تلاش کنند. وی همچنین افزود: مطالبه گری از بخش خصوصی و دولتی لازمه 

تحقق توسعه پایدار است.
نادر کشــتکار با اشاره به اینکه رســانه ها به عنوان رکن چهارم دموکراسی هدایتگر 
مطالبه گری در جامعه هســتند اظهار داشت: این مطالبه گری باید از بخش دولتی به 

عنوان حامی و از بخش خصوصی به عنوان بازوی عملگرا به صورت توامان باشد.
وی اضافه کرد: مطالبات باید در راستای توسعه گرایی و معرفی پتانسیل های هر منطقه 
باشد و اصل جذابیت برای سرمایه گذاران و مشتاقان حضور در آن منطقه به گونه گفته 

شود تا آنان با کمترین دغدغه وارد سرمایه گذاری شوند.
کشــتکار یادآور شد: نقد منصفانه لازمه پیشبرد امور به شکل صحیح بوده اما نقادی 

نباید به گونه باشد که چهره ای منفی از منطقه باشد که خواهان سرمایه گذاری است.
مدیرعامل شــرکت پارس میکاکیش اظهار داشت: هرچند عدم نقد مسایل با هدف 
چشم پوشی از اشتباهات اجرایی و مدیریت بخش دولتی و خصوصی نیست اما باید 
توجه داشت دامن زدن بیش از حد به برخی موارد موجب عدم اشتیاق سرمایه گذاران 

خواهد بود.
وی افزود: به عنوان یک سرمایه گذار بخش خصوصی باور دارم گفت و گو محوری 
بین مطالبه گران جامعه از جمله رسانه با بخش خصوصی و دولتی یکی از اصول تعامل 

برای تحقق توسعه پایدار است.
کشتکار با اشاره به اینکه کیش همانند کودکی روبه بلوغ بوده که همه نقش آفرینان آن 
از ســرمایه گذاران و کارگران گرفته تا رسانه ها و فرهیختگان آن در تربیت آن نقش 
اساسی دارند یادآور شد: لازم است همه این اجزا برای استواری آن به صورت متحد 

و یکپارچه عمل کنند.

نادر کشتکار  مدیرعامل شرکت پارس میکاکیش:مدیرعامل شرکت عمران آب و خدمات کیش :

   اقتصاد کیش -   مشاور رئیس جمهور: با اقدامات بهسازی و مرتفع کردن ناهمواری های معابر سفین قدیم و جدید کیش این منطقه با 
تبدیل شدن به یک مرکز گردشگری، پذیرای شمار زیادی از مسافران خواهد شد. 

به گزارش اقتصاد کیش، حمیدرضا مومنی مشاور رئیس 
جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد کشور در بازدید از 
روند بهسازی و مرتفع کردن ناهمواری های معابر سفین 
قدیم و جدید کیش با تاکید بر بافت قدیمی این منطقه 
به عنوان جاذبه گردشگری، گفت: با پیشرفت بهسازی 
و مرتفع کردن ناهمواری های معابر این منطقه در آینده 
نزدیک سفین قدیم و جدید کیش می تواند به یک مرکز 

گردشگری تبدیل شود.
به گفته مومنی جزیره کیش از ظرفیت ها و زیرساخت 
های خوبی برای توسعه صنعت گردشگری در منطقه 

برخوردار اســت و باید نسبت به ارتقاء و توسعه این 
زیرساخت ها اقدام کرد.

وی با اشــاره بر نظارت مستمر مسئولان جزیره کیش 
به وضعیت نامطلوب جنگل های سفین قدیم، اظهار 
داشــت: با آغاز عملیات بهسازی و زیبا سازی جنگل 
های سفین قدیم می توان گام موثری برای تبدیل شدن 

این منطقه به مرکز گردشگری برداشت.
مومنی اظهار داشت: زیباسازی منظر فضاهای شهری و 
تسهیل تردد ساکنان کیش در منطقه سفین قدیم و جدید 
یکی از 11طرح در دســت اقدام شرکت عمران، آب و 

خدمات کیش است که مورد استقبال ساکنان جزیره به 
ویژه بومیان کیش قرار گرفته است.

شــایان ذکر است بهسازی معابر سفین قدیم و جدید 
کیش در مســاحتی به میزان ۲۰ هزار مترمربع یکی از 
اولویت های نخســت شرکت عمران، آب و خدمات 
کیش است که در راستای مسئولیت اجتماعی و تسهیل 

تردد ساکنان جزیره نقش بسزایی ایفا می کند.
همچنیــن اجرای این طرح بــا هدف ارتقاء کیفیت و 
بهسازی معابر سفین قدیم و جدید کیش در حال اجرا 

است.

سفین قدیم کیش از قابلیت های خوبی برای 
گردشگری برخوردار است 

مناطق آزاد می توانند سهم بسیاری
 در اقتصاد کشور ایفاء  نمایند

اقتصاد کیش -    اعضای هیأت رییسه شورای هماهنگی روابط عمومی دستگاه های 
اجرایی استان گیلان در دیدار با علی اوسط اکبری مقدم، در خصوص فرصت ها 
و چالش های این ســازمان و منطقه در حوزه های مختلف به اظهار نظر و گفتگو 

پرداختند. 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد انزلی در این دیدار با بیان اینکه منطقه آزاد انزلی و 
مناطق آزاد در اصل موتور محرک اقتصاد استانی و ملی در عرصه بین المللی هستند؛ 
اظهار داشت: در این میان ظرف سال های اخیر منطقه آزاد انزلی و سایر مناطق آزاد 
کشور به یک بنگاه اقتصادی تبدیل شده، موضوعی که متأسفانه در افکار عمومی 
و نهادهای اجرایی شناخته نشده و این در حالی است که در سطح جهانی، مناطق 

آزاد می توانند سهم بسیاری در معادلات فرامنطقه ای اقتصادی کشور ایفا نمایند.
علی اوســط اکبری مقدم با بیان اینکه متأسفانه مناطق آزاد کشورمان در مقایسه با 
نمونه های جهانی،از جایگاه واقعی و در شأن ظرفیت های خود برخوردار نبوده و 
خود را در سطح ملی و استانی تثبیت نکرده اند، اضافه کرد: به طور مثال به دلیل عدم 
شناخت دقیق از شرایط و شاخص هایی که یک نقطه به عنوان منطقه آزاد انتخاب می 
شود، در کشورمان ایجاد منطقه آزاد در شهرستان های همجوار یک منطقه آزاد مورد 
توجه قرار می گیرد موضوعی که به کاهش ســهم مناطق آزاد موجود از بازارهای 

داخلی و منطقه ای ختم می شود.
اکبری مقدم، رویکرد کنونی سازمان متبوع خود را تمرکز بر شاخص های توسعه 
دریا محور عنوان کرد که با تکمیل راه آهن، اولویت ترانزیتی نیز در این منطقه جایگاه 
ویژه ای پیدا می کند، و افزود: با عنایت به حجم محدود کالاهای در حال مبادله در 
دریای خزر باید رویکرد خود را به سمت بهره برداری از فرصت ها ومزیت های 

کریدورهای بین المللی معطوف کنیم.
وی با اشاره به ظرفیت ها و فرصت های متنوع قانونی موجود در زمینه دست یابی 
به اهداف مناطق آزاد عدم اجرای این مواد قانونی و به طور ویژه تفویض اختیار در 
قالب ماده 6۵ احکام دائمی توسعه کشور را باعث ایجاد مسئله در فرایند تصمیم 
گیری و اجرای تصمیمات مدیریتی در محدوده مناطق آزاد عنوان کرد و گفت: از 
ســوی دیگر ســازمان های عامل مناطق آزاد نیز باید این ظرفیت را در خود ایجاد 

نمایند.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد انزلی خواستار همکاری نهادهای استان در مسیر 
شاخت دقیق از فرصت ها و چالش های پیش روی این منطقه شد و تصریح کرد: 
باید تعریف مشخص و واحدی از منطقه آزاد در سطح استان و کشورمان ایجاد کرد 
و در این زمینه راهبرد اطلاع رســانی و نقش روابط عمومی ها، از جایگاه ویژه ای 
برخوردار می باشند چراکه شفافیت در اطلاع رسانی زمینه پذیرش فرصت ها و یا 

چالش ها از سوی افکار عمومی است.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی :

اقتصاد کیش- رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در 
مجلس شورای اسلامی گفت: استاندار هرمزگان موظف 
است در بحث اجحاف در حق نیروهای بومی و جذب 
آن ها در پالایشــگاه نفت ستاره خلیج فارس از حق و 

حقوق مردم هرمزگان دفاع کند. 
احمد مرادی در گفت و گویی ضمن مهم قلمداد کردن 
پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس گفت: در این پالایشگاه 
مهم بنا نیست تخلفاتی انجام شود و فساد صورت بگیرد 
و امور غیرشفاف پیش رود و هیچ کس قادر نخواهد بود 

این موضوع را تامین دهد.
وی ادامه داد: ســهم مردم هرمزگان و کسانی که در این 
استان زندگی می کنند از اشتغال این پالایشگاه کجا قرار 

دارد و باید سهم مردم را در صنایع بالادستی ببینیم.
این نماینده مجلس بیان کرد: اینکه کسی که هرمزگان را 
نمی شناسد یک شبه در این استان پست و سمت بگیرد 
ظلم و اجحاف به مردم هرمزگان است؛ جوانان ما نامه از 
استانداری و مجمع نمایندگان استان می گیرند و پس از 
مراجعه به این صنایع برای اشتغال با بدترین شکل ممکن 
روبرو می شوند و این اتفاق را بارها مشاهده کرده ایم و 
به مدیرعامل مجموعه نفت ستاره هم تذکر داده ایم؛ هیچ 
وقت اجازه تحقیر مردم و جوانان هرمزگان را نمی دهیم.

مرادی تصریح کرد: نگاه مدیرعامل پالایشگاه نفت ستاره 
خلیج فارس علی رغم تذکرات متعدد نگاه از بالا به پایین 
به مردم استان است و این باعث شد که ما جلوی این تفکر 
زشت و غلط بایستیم و گفتیم که اجحاف و بی انصافی در 
حق مردم قابل پذیرش نیست و این راه را دنبال خواهیم 
کرد تا زمانی که مدیرعامل پالایشگاه نفت ستاره خلیج 
فــارس از مردم هرمزگان عذرخواهی کند و حق مردم 

هرمزگان داده شود.
نائب رئیس کمیســیون انرژی مجلس بیان کرد: وزیر 
جدیــد نفت و وزیر جدید تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
یکی از شعارهایشــان این بود که با فساد در هر مرحله 
و جایگاهی مبــارزه خواهند کــرد و این امر موجب 

خوشحالی و امیدواری است.
نماینده مردم بندرعباس تصریح کرد: قضاوت را بر عهده 
مــردم می گذاریم اما آمار دقیقی وجود دارد که به مردم 
اعلام می شــود و طبق آن در بحث نفت ســتاره خلیج 
فارس و جذب نیرو حدودا ۳هزار و 6۰۰ تا ۳ هزار و ۸۰۰ 

نفر مشغول هستند و یک اشتغال قابل قبولی آنجا ایجاد 
شــده است اما در عدالت و توزیع پست های سازمانی 

مردم باید قضاوت کنند.
وی ادامــه داد: در حراســت و نگهبانی ۸۳ درصد افراد 
بومی ها هســتند در راننده ها ۸1 درصد بومی، کارگران 
ســاده ۸۴ درصد دســت نیروهای هرمزگانی در آتش 
نشــانی ۸۵ درصد، نیروهای خدمات ۸6 درصد و این 
آماری است که مدیرعامل نفت ستاره هم اعلام کرده اما 
این آمار قابل قبول نیست و نباید به کل مجموعه نفت 
ســتاره خلیج فارس تعمیم داده شود چرا که در بحث 
نیروهای فنی ۵۹ درصد خارج از استان، آزمایشگاه 6۷ 
درصد خارج از استان، تکنسین ۸۰ درصد خارج استان، 
کارمند ۷۰ درصد خارج استان هستند در بحث مسئول 
۸۵ درصد از خارج اســتان در بحث مشاور 1۰۰درصد 
مشاورین خارج از استان و مجموعه مدیران، مسئولین 
و مشاورین بین ۳۵ تا ۸۰ میلیون تومان حقوق می گیرند.
نماینده مردم هرمزگان خاطرنشان کرد: ما در مجلس تمام 
تمرکزمان بر این بود که حقوق نجومی بگیران چه کسانی 
هســتند لذا خواهشمان از وزیر نفت و وزیر تعاون این 
است که یک بررسی ساده ای از این مجموعه انجام دهند.
وی اضافه کرد: من از مدیر پالایشگاه می خواهم حقوق 
خودشان را شفاف سازی کنند و این واقعا به دلیل اختلاف 

طبقاتی که ایجاد می کند نگران کننده است.
مــرادی تاکید کــرد: در بحث کارشناســان مجموعه 
پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس 6۰ درصد نیروها از 
خارج استان، در بحث کارشناس ارشد 6۲ درصد خارج 
از اســتان در بحث بازرس 1۰۰ درصد از خارج استان، 
تکنسین ارشد ۷۵ درصد خارج استان، روسا ۸۴ درصد 
و در بحث مدیر ۹۵ درصد از خارج از اســتان هستند و 
معاونین مدیرعامل هم هر ۳ معاون خارج از استان هستند.
وی ادامه داد: تاســف می خورم که مدیریت پالایشگاه 
خــود را حامی اصلی جوانان هرمزگان معرفی می کند 
و آمارهایی به دروغ به خورد جوانان هرمزگان داده می 

شود.
نماینده هرمــزگان در مجلس گفت: در بحث مالیات، 
مدیران پالایشــگاه ســتاره خلیج فارس اصرار دارند، 
مالیات را در تهران پرداخت کند، جناب آقای اســتاندار 
و نمایندگان استان فقط تلاش کردیم که تبصره 6 قانون 

بودجه ۹۹ و 1۴۰۰ اعمال قانون شود و شما اصرار داشتید 
حق مردم هرمزگان را در خارج اســتان پرداخت کنید و 
شما لیست پیمانکارانتان را هم به اداره کل مالیات استان 
نمی دهی و از شفافیت می ترسید و حتی حاضر نیستید 
لیست حقوق مدیران را هم اعلام کنید و بدانید مالیات 
قطعا باید در استان هرمزگان پرداخت شود اما هنوز که 

هنوز برای پرداخت آن در تهران پافشاری می کنید.
وی با اشــاره به اینکه مدیریت پالایشگاه باید پاسخگو 
باشد چرا همه اقوام و خویشاوندان خود را از استان دیگر 
آورده ای و جذب پالایشگاه کرده ای در حالی که جوانان 
نخبه زیادی از هرمزگان نمی توانند در این پالایشگاه عظیم 
جذب شوند، اضافه کرد: چه ضرورتی است که نیروهای 
پروازی بیاورید و در هتل های شهر اسکان دهید؟ همه این 
هزینه ها از بیت المال بوده و هست و باید در مقابل این 

هزینه های گزاف و بی مورد جوابگو باشید.
مرادی با بیان اینکه پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس 
سال ۸۵ استارت آن خورد و بعد از 11 سال افتتاح شد و 
اگر قرارگاه خاتم نبود هنوز هم افتتاح نمی شد و شما نمی 
توانستید افتتاح کنید باید از قرارگاه خاتم تشکر کرد که این 
پالایشگاه را افتتاح کرد، عنوان کرد: شما اگر می خواهید 
نیرو جذب کنید از پالایشگاه نفت بندرعباس یاد بگیرید 
که با هماهنگی با مجمع نمایندگان استان و استانداری، ۷۰ 
درصد نیروی بومی و ۳۰ درصد نیروی غیر بومی ماندگار 

در استان جذب کرده است.
این نماینده مجلس با اشاره به اینکه شما به شعور مردم 
هرمــزگان توهین کرده اید ولی در ظاهر صحبت های 
دیگری مطرح می کنید و مردم فریب حرف های شما را 
نخواهند خورد، خاطرنشان کرد: پالایشگاه نفت ستاره 
خلیج فارس چقدر به ورزش استان کمک کرده است؟ 
تنها یک تیم بسکتبال بانوان بود که آن را هم رها کردید و 
هیچ کمکی نکرده اید در حالی که باید تیم های زیادی را 
تغذیه و حمایت کنید اما سهم ورزش از این پالایشگاه 

بزرگ صفر بوده است.
وی با بیان اینکه استاندار هرمزگان موظف است از حق و 
حقوق مردم هرمزگان دفاع کند و این کار باید با همراهی 
مجمع نمایندگان استان انجام شود، افزود: باید از فولاد 
هرمزگان تقدیر و تشکر کرد که خودشان پیگیر برطرف 
کردن کمبودهای استان هستند و در حوزه مسئولیت های 
اجتماعی بســیار خوب عمل کرده اند، پالایشگاه نفت 

ستاره خلیج فارس هم باید از شرک فولاد یاد بگیرد.
مرادی با اشــاره به اینکه مــردم از از این نابرابری و بی 
عدالتی خسته شده اند لطفا به شعور مردم هرمزگان بیش 
از این توهین نکنید، تصریح کرد: ۵ هزار میلیارد تومان 
را در آلومینیوم المهدی هرمزگان می خواستند مفت و 
مجانی بالا بکشند اما اجازه ندادیم و از حلقوم آن ها بیرون 
کشیدیم، بیش از ۵۰۰ میلیارد تومان در سازمان منطقه ازاد 
قشم بالا کشیدند و جلو انها را گرفتیم، دیگر اجازه نمی 

دهیم در پالایشگاه نفت ستاره این اتفاق بیفتد.
مرادی در پایان خاطرنشان کرد: هر کجا گزارشی واصل 
کنیم که تخلفاتی در حال انجام است با قدرت جلوی آن 

خواهیم ایستاد و با آن برخورد می کنیم.

باید از حقوق مردم هرمزگان دفاع کنیم
رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس:

عبور از مرز ۲۳ هزار دُز تزریق واکسن 
در جزیره  کیش 

اقتصاد کیش -   مرکز توسعه سلامت کیش اعلام کرد: آمار تجمیعی واکسیناسیون در 
کیش تا پایان روز گذشته به ۲۳ هزار و ۲۴ دُز رسید.

به گزارش اقتصاد  کیش، براساس اعلام مرکز توسعه سلامت کیش از آغاز واکسیناسیون 
در جزیره در نوبت اول 1۷ هزار و 1۰۷ دُز واکسن تزریق شده است.

واکسیناسیون نوبت دوم نیز ۵ هزار و ۹1۷ دُز انجام شده است.
روز گذشته نیز ۲۴۸ دُز واکسن به ساکنان بالای 1۸ سال کیش تزریق شد.

روابط عمومی مرکز توسعه سلامت کیش از ساکنان جزیره کیش درخواست کرد برای 
انجام واکسیناسیون به سامانه salamat.gov.ir مراجعه و پس از نام نویسی و گرفتن 

نوبت منتظر دریافت پیامک باشند.
ساکنان جزیره کیش با توجه به شیوع ویروس کرونا از تجمع بدون دریافت پیامک و 
یا نوبت اعلامی به تالار شهر مراجعه نکنند و منتظر فرارسیدن نوبت و دریافت پیامک 

تزریق واکسن باشند.

سه عامل توزیع مواد مخدر در کیش دستگیر شدند
اقتصاد کیش -   جانشــین انتظامی ویژه کیش گفت: سه عامل توزیع مواد مخدر 
به شیوه پیک موتوری در این جزیره توسط پلیس مبارزه با مواد مخدر شناسایی و 

دستگیر شدند. 
سرهنگ  فرج نظری اظهار داشت: در پی گزارش های مردمی و در راستای وظایف 
پلیس و مبارزه قاطع و بی امان با سوداگران مرگ، ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 

موفق به شناسایی عامل توزیع مواد مخدر و ارسال به شیوه پیک موتوری شدند.
وی اضافــه کرد: پس از رصد دقیق و اخذ مجوز قضایی ماموران طی یک عملیات 

منسجم عامل توزیع مواد مخدر که در پوشش پیک موتوری فعالیت داشت دستگیر، در 
بازرسی بدنی از وی بسته های آماده فروش مواد مخدر تریاک و حشیش کشف  شد.
سرهنگ نظری با بیان اینکه اعضای این تیم فروشنده مواد مخدر تحت رصد پلیس 
بوده بیان داشت: با اخذ مجوز قضایی، ماموران در بازرسی از منزل متهم، ۲ نفر دیگر 
از اعضای این تیم که در حال بسته بندی مواد مخدر بودند دستگیر و مقدار ۷6۴ گرم 
انواع مواد مخدر به همراه ابزار فروش مواد مخدر کشف و ضبط و متهمان به همراه 

پرونده جهت سیر مراحل قانونی به دستگاه قضایی معرفی شد.

کارگروه ویژه مناطق آزاد در اتاق 
بازرگاني ایران تشكیل مي شود 

اقتصاد کیش -  با توافق مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی و رییس اتاق بازرگانی ایران، کارگروه ویژه مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور 

در اتاق بازرگاني ایران تشکیل مي شود . 
در دیدار دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و رییس اتاق ایران، توافق شد تا 

کارگروه ویژه مناطق آزاد در اتاق بازرگاني ایران تشکیل گردد.
مقرر گردیده اســت تا این کارگروه با هدف تســهیل و مانع زدایی در تولید و ایجاد 

اشتغال تشکیل گردد.
در جلســه روز گذشته »حمیدرضا مومنی« مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی به »غلامحسین شافعی« رییس اتاق ایران پیشنهاد داد تا 
چارچوب رسمی تشکیل این کارگروه طی چند روز آینده در قالب تفاهم نامه ای به 

امضای طرفین برسد.
رشد و توسعه اقتصادی، سرمایه گذاری و افزایش درآمد عمومی و حضور فعال در 
بازارهای جهانی و منطقه ای و همچنین ایجاد هماهنگی در اجرای سیاست های کلی 
اقتصاد مقاومتی در مناطق آزاد، ترتیبی اتخاذ گردد تا نماینده دبیرخانه شورایعالی مناطق 
آزاد جزو برنامه های مناطق آزاد کشور است که با تشکیل این کارگروه بیش از پیش 

به تحقق خواهد رسید.
با توجه به توافق حمیدرضا مومنی و غلامحسین شافعی و در راستای تحقق منویات 
رهبر معظم انقلاب در شعار سال »تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی ها«، مقرر گردیده 
است تا با تشکیل کارگروه ویژه و تخصصی مناطق آزاد در اتاق بازرگانی ایران، از 
تمامی ظرفیت های اتاق برای رفع موانع پیش روی تولید و صادرات استفاده گردد.

از ابتدای سال 1۴۰۰ تاکنون دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با حضور منظم 
در تمامی مناطق آزاد و دیدار با فعالان اقتصادی و تولیدی مناطق، با عقد تفاهم نامه های 
همکاری و تشکیل کارویژه های تخصصی و پیگیری مداوم از دستگاه های اجرایی 
مرتبط موضوع، توانسته است بیش از 1۲۰ مانع فراروی تولیدکنندگان را مرتفع سازد.

لغو محدودیت تردد شبانه  
در جزیره کیش

اقتصاد کیش -  رئیس پلیس راهور کیش،  سرگرد مهدی توانگر گفت: برابر ابلاغیه 
ســتاد مقابله با کرونا محدودیت های ابلاغی  که شــامل تردد شبانه از ساعت ۲۴ الی 

۴بامداد بود لغو گردید.
وی از همه گردشــگران خواست برای حفظ سلامت خود و سایر عزیزان نسبت به 

رعایت فاصله گذاری اجتماعی و زدن ماسک اهتمام ویژه ای داشته باشند


